

CLIENT NOTICE

客戶須知

IMPORTANT NOTE

For All Clients :-

1. We confirm that the stamp duty imprinted herein will be paid through The Stock Exchange of Hong Kong Limited. Where the consideration is in a foreign currency, the stamp duty paid/to be paid will be based on the Hong Kong dollar equivalent of the consideration at the rate of exchange prescribed by the Stamp Duty Ordinance (Cap 117).
2. This statement also serves as the acknowledgement of the receipt of securities received by us from or on behalf of you in accordance with the Securities & Futures Ordinance.
3. Please examine your statement and report any discrepancies to our Customer Service at telephone no. (852) 2913-6332 within 7 days from the statement date. We reserve the right to regard the statement as conclusive should you fail to report any discrepancies within the specified period.
4. Transaction denoted by an asterisk (*) represents forced sale that was disposal initiated by the company whereas the related proceeds have been applied to settle any outstanding with the company.
5. Transaction denoted by a hash (#) represents regulated short selling.
6. Unless otherwise specified, all securities transactions are executed through the Stock Exchange of Hong Kong Limited.

For Margin Clients :-

1. The shares may be deposited in designated stock account with Hong Kong Securities Clearing Company Limited or may be pledged to authorized financial institution.
2. Your securities in your margin account are held as collateral.
3. The nature of financial accommodation is for Margin Facility.

FUND DEPOSIT INFORMATION

Hang Seng Bank Collection Services

Deposit funds to VC Brokerage Limited through Bill Payment of internet banking, ATM and counter services provided by Hang Seng Bank. It is not necessary for you to indicate our bank account number.

Merchant Type : Broker
Merchant Code : 1098
Bill Type : 01 Fund Deposit
Payment Reference Number : < Client Account Number >

Other Bank-In Information

Client may deposit funds to our following bank accounts:-

Hang Seng Bank A/C No. : 796-051860-001
Bank of China A/C No. : 012-875-00307031

Cheque should be crossed and made payment to "VC Brokerage Limited". Please send us the corresponding bank deposit slip(s) and cheque copy together with account name and account number by fax, Whatsapp, WeChat or e-mail to our Operations Department for confirmation purpose.

Fax number : (852) 2525-5281
Whatsapp number : (852) 6999-8605
WeChatID : VCBROKERAGE
E-mail address : ebill@vcgroup.com.hk

ENQUIRIES

General : (852) 2913-6328
Customer Services Hotline : (852) 2913-6332
Operations Fax : (852) 2525-5281

注意事項

所有客戶適用 :-

1. 茲證明印花稅將付予香港聯合交易所有限公司。如交易金額為外幣，印花稅將按交易金額以《印花稅條》(第117章) 訂明的匯率折算為港幣的金額計算。
2. 根據證券及期貨條例之規定，本結算單亦作為本公司代閣下收取證券之收據。
3. 請即查核本結單賬項是否正確，若本公司於發單日期後 七天內未接獲任何異議，一切賬項均視為正確無誤。閣下若對本結單有任何疑問，請致電 (852) 2913 6332 予本公司客戶服務部。
4. 在股票交易記錄旁之(*)號為本公司代閣下於香港聯合交易所有限公司沽出之證券，以作為清償閣下未能於本公司要求之限期前一切未付還本公司之餘數。
5. 在股票交易記錄旁之(#)號為本公司代閣下進行受監管之沽空活動。
6. 若非另行指示，所有股票交易均為透過香港聯合交易所執行。

保證金戶口適用 :-

1. 閣下寄存於本公司內之證券會存放於香港中央結算有限公司之指定戶口內或押予認可之財務機構。
2. 保證金客戶於本公司內之證券是以證券抵押形式記錄。
3. 財務通融性質是為保證金貸款。

存款資訊

恒生銀行存款服務

客戶可透過恒生銀行的網上理財、自動櫃員機或銀行櫃位的「帳單付款」服務存款予滙盈證券有限公司。客戶無須出示本公司的銀行戶口號碼，存款指示如下：

商戶類別 : 證券公司
商戶編號 : 1098
帳單類別 : 01 存款
繳費編號 : <滙盈之客戶戶口號碼>

其他銀行存款

客戶可透過以下銀行存款予本公司 :-

恒生銀行戶口號碼 : 796-051860-001
中國銀行戶口號碼 : 012-875-00307031

支票請註明抬頭人為「滙盈證券有限公司」及劃線註明「只準人抬頭人賬戶」。煩請客戶將入數存根及支票副本連同客戶戶口名稱及戶口號碼利用傳真、Whatsapp、微信或電郵至本公司運作部作確認。

傳真號碼 : (852) 2525-5281
Whatsapp 號碼 : (852) 6999-8605
微信 ID : VCBROKERAGE
電子郵箱 : ebill@vcgroup.com.hk

查詢

總機 : (852) 2913-6328
客戶服務熱線 : (852) 2913-6332
運作部傳真 : (852) 2525-5281